
  

 

 

Fråga till Katrin Stjernfeldt Jammeh om skyddsrum i Malmö 
 

Efter Rysslands fullskaliga militära angrepp på Ukraina och Sveriges ansökan om medlemskap i 
NATO har vårt lands beredskap för att möta olika hot, störningar och angrepp aktualiserats. Inte 
bara det militära försvaret, utan också civilförsvaret måste rustas upp. 
 
Malmö är en kraftigt växande storstad med en befolkning som nu är uppe i över 360 000. Därtill 
har många som inte bor i Malmö sin arbetsplats i staden. Men enligt uppgift finns det i Malmö 
skyddsrum endast för ca 310 000, och störst är bristen i nybyggda områden. Tunnelbanestationer 
kan anpassas för att också kunna användas som skyddsrum, men Malmös Citytunnel har tydligen 
inte förberetts för att kunna användas som skyddsrum vid behov. 
 
Även om skyddsrum primärt är statens ansvar kan staden lyfta frågan och aktualisera 
skyddsrumsbehovet. Staten behöver inse behovet och agera mer offensivt i skyddsrumsfrågan 
och vidta erforderliga åtgärder för att tillgodose behovet av skyddsrum i det växande Malmö. 
 

Jag ställer därför följande fråga: 
 

Vilka åtgärder, initiativ och statliga kontakter avser staden göra för att tillgodose 
skyddsrumsbehovet? 

 

Malmö 2024-02-27 

Kay Wictorin (C)
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